

Paris, 23 Novembre 2018

Dear Dentists,

Medit Corp wants to reaffirm the reality of its relations with Labocast3D:

Labocast 3D is one of the official distributors of our Medit i500 scanner in France,

Our team is convinced that Labocast3D is a distributor of excellency which ensures a perfect follow-up, put in hand and after sales services during the acquisition of the Medit i500.

The Medit group has chosen Labocast 3D as a distributor of its Medit i500 scanner to provide French dentists with a quality service and a unique experience in digital dentistry.

Cher Docteurs,

La société Medit tient à réaffirmer la nature de ses relations avec la société Labocast3D:

Labocast 3D est l'un des distributeurs officiels de notre scanner Medit i500 en France,

Nos équipes sont convaincues que Labocast3D est un distributeur d'excellence qui assure un parfait service tant dans le suivi, la mise en main et l'après-vente lors de l'acquisition de la Medit i500.

Le groupe Medit a choisi Labocast 3D comme distributeur de sa caméra Medit i500 afin de faire bénéficier aux dentistes français d'un service de qualité et d'une expérience unique dans la dentisterie digitale.

LABOCAST[®] 3D
Modern Dental Group

Grégory Scialom


MEDIT

Ryan Son

